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VERSLAG 

1. Goedkeuring verslag van de vergadering van 21 april, 16 juni 2022 en 20 
oktober 2022 

Goedgekeurd 

Stemming: 

Met 17 stemmen voor (Conny Moons, Gerda Van den Brande, Renaat Huysmans, Mark Verbruggen, Roger 
Heyvaert, Edward De Wit, Sonja Becq, Ann Van den Broeck, Paul Aerts, Karine Métens, Bruno Keuleers, Arnold 
Rottiers, Eddy Vranckaert, Roel Baudewyns, Diana Tierens, Hendrik De Vleeschouwer, Koen Vanhoof), 2 
onthoudingen (Gerda Verhulst, Kim Fertinel) 

BESLUIT 

Raadslid H. Devleeschouwer meldt dat hij tijdens de vorige vergadering bij agendapunt 4, begrotingswijziging 
2/2022, het had over besparingen in de brede zin van het woord. 
Mevr. A. Van den Bergh, diensthoofd financiën, geeft de raadsleden mee dat de dienst logistiek, n.a.v. de 
opmerkingen gemaakt tijdens de vorige vergadering van de politieraad rond de aankoop via raamcontract van 
interventievoertuigen, vorige week langs geweest is bij PZ Gent.  De PZ K-L-M heeft de nodige afspraken 
gemaakt met PZ Gent en kan gebruik maken van de raamovereenkomst die eind september is goedgekeurd.  Er 
is nog steeds geen platform waar alle raamcontracten kunnen geconsulteerd worden.  Ook is er nog geen 
duidelijkheid rond de correcte prijs in het raamcontract van de Volvo XC90. 
Het voorstel is om de VW Tiguan allspace aan te kopen (prijs met opties ongeveer € 76.000).  Het voertuig 
heeft sowieso een kleinere koffer, is minder zwaar van motorisatie, maar weegt ook minder en de 
veiligheidscabine wordt ten zeerste geapprecieerd.  De leveringstermijn wordt geschat op 1 jaar. 



De politieraad gaat akkoord met de aankoop van dit voertuig en delegeert de bevoegdheid voor dit 
agendapunt aan het politiecollege. 

OPENBAAR 

2. Mobiliteitsbehoefte 2022/05 Ter kennis genomen 

Juridische gronden 

Wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst, gestructureerd op twee niveaus 
KB van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie Vlaams-Brabant in politiezones 
Art. 1 van het KB van 28.04.2000 waarin de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, Londerzeel en Meise gedefinieerd 
worden als politiezone 
Omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke aspecten 
KB van 17.02.2002 waarbij de lokale politie van de politiezone Kapelle-op-den-Bos/Londerzeel/Meise wordt 
ingesteld op datum van 01.01.2002 
KB van 20.12.2006 tot wijziging van verschillende teksten betreffende de rechtspositie van het personeel van 
de politiediensten 
Omzendbrief GPI 15 van 24.01.2001 betreffende de toepassing van de mobiliteitsregeling in de geïntegreerde 
politie, gestructureerd op twee niveaus, ten behoeve van de lokale verantwoordelijke overheden in de 
politiezones 
Omzendbrief GPI 15bis van 25.06.2002 betreffende de mobiliteitscyclus, inzonderheid de etappe volgend op de 
vacantstelling van de ambten en de kandidaatstellingen, houdende verduidelijkingen inzake de toepassing van 
de rechtspositieregeling betreffende de externe werving van CALog-personeel in de geïntegreerde politie, 
gestructureerd op twee niveaus en betreffende bepaalde interne verschuivingen 
KB van 20.12.2006 tot wijziging van verschillende teksten betreffende de rechtspositie van het personeel van 
de politiediensten 
Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone worden uitgeoefend door het politiecollege 
Politieraadsbeslissing van 05.02.2002 houdende de vaststelling van de personeelsformatie van de lokale politie 
van de politiezone K-L-M 
Gelet op de goedkeuring van de wijziging van de personeelsformatie van het operationeel en administratief en 
logistiek personeel voor de politiezone K-L-M door de provinciegouverneur op 20.12.2019 
Politieraadsbeslissing van 28.02.2019 houdende de delegatie van de bevoegdheid vacantverklaring mobiliteit 
en benoeming personeelsleden 

Feiten, context en argumentatie 

Overwegende dat we alle mogelijkheden voor aanwerving van operationele personeelsleden gebruiken. 
Binnen onze organisatie zijn 14 plaatsen die voorzien zijn in ons kader niet ingevuld. 
De voorbije maanden mocht een deel hiervan opengesteld worden om ingevuld te worden via de mobiliteit. 
Het ging om volgende plaatse 

• 2 INP wijkwerking 

• 1 INP onthaal 

• 2 INP toezicht- en interventiedienst 

• 1 HINP coördinator onthaal 

• 1 HINP coördinator toezicht- en interventieteam 

• 1 HINP functioneel beheer 

• 1 ICT-consulent 
Gelet op de zeer moeilijke financiële toestand van de besturen en gelet op het feit dat de besprekingen voor 
begroting 2023 lopend zijn, is het openstellen van deze plaatsen momenteel budgettair niet haalbaar. 
De vacatures in de mobiliteit worden daarom beperkt tot de meest noodzakelijke, namelijk de openstelling van 
1 HINP coördinator toezicht- en interventiedienst omdat deze absoluut noodzakelijk is voor de organisatie, 1 
HINP functioneel beheer en 1 ICT-consulent.  Deze laatste twee zijn verplichte openstellingen in het kader van 
de procedure "aanstelling". 



Gelet op de goedkeuring door het politiecollege tijdens de zitting van 4 november 2022 van het openstellen 
van volgende functies: 1 HINP coördinator toezicht- en interventieteam, 1 HINP functioneel beheer en 1 ICT-
consulent. 

Financiële impact 

De budgettaire impact van deze vacatures is eerder beperkt en kan opgevangen worden via een eventuele 
begrotingswijziging in 2023, indien er aanwervingen zouden gerealiseerd kunnen worden.  

Advies ADV/2022/099 van Ann Steenackers van 28 november 2022:Gunstig 

tussenkomst 

De korpschef licht toe. 
Raadslid K. Vanhoof vraagt of deze beslissing impact heeft op de werking van de politiezone.  De korpschef 
meldt dat er inderdaad keuzes moeten gemaakt worden. 
De voorzitter geeft mee dat je de kandidaten ook moet vinden: het openstellen van de functies geeft geen 
garanties op kandidaten. 
Raadslid P. Aerts merkt op dat er 2 wijkwerkers minder zijn dan voorzien in de personeelsformatie.  Hij vraagt 
zich af hoe de politiezone alle taken nog kan uitvoeren die haar toebedeeld zijn. 
Burgemeester G. Van den Brande zegt dat in januari alles zal bekeken worden en geeft mee dat er al twee jaar 
lang geen kandidaten gevonden zijn.   
Burgemeester R. Huysmans verduidelijkt dat de voorbije legislaturen stabiele budgetten hadden, nu is de 
situatie anders: duurdere materialen, hogere loonkosten (stijging van 10%), hogere energiekosten, ... 
Raadslid P. Aerts meldt dat de burgers veiligheid vragen. 
De voorzitter meldt dat het politiecollege zich hiervan bewust is, maar meldt ook dat iedereen zijn steentje 
moet bijdragen. 
Raadslid K. Vanhoof vraagt of het organogram dan niet moet aangepast worden en de werklast 
herverdeeld.  De voorzitter meldt dat er keuzes gemaakt worden en refereert naar het volgende agendapunt. 
Het voltallige politiecollege maakt duidelijk dat het zeer moeilijk is om te besparen in een organisatie waar 90% 
van de kosten, personeelskosten zijn. 
De voorzitter zegt dat bij de recherche meer ruimte is dan de omzendbrief bepaalt, nl. 11 % i.p.v. de norm van 
7%.  In 2024 zullen 2 leden van de lokale recherche in NAVAP gaan, één daarvan zal al niet vervangen worden 
binnen de dienst, maar er zal wel een INP interventie aangeworven worden.  De korpschef geeft nog mee dat 
de norm in de PLP wel achterhaald is. 
Raadslid H. Devleeschouwer zegt dat er opgelet moet worden om de drempel niet te verlagen om toch aan de 
nodige aanwervingen te geraken.  De korpschef deelt mee dat de aanwervingen nog steeds federaal geregeld 
worden.  Bedoeling is dat zij zorgen dat de lat overal hetzelfde blijft.  Tijdens de eigen selectiecommissies 
leggen we de lat voldoende hoog. 

BESLUIT 

De politieraad neemt kennis van het vacant verklaren van volgende functie(s) vacant: 1 HINP coördinator 
toezicht- en interventieteam; 1 HINP functioneel beheer; 1 ICT-consulent. 

3. Openstellen van 1 functie INP toezicht- en interventiedienst voor laureaten 
(nieuwe selectieprocedure) 

Ter kennis genomen 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op 
twee niveaus 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21 december 2000 betreffende de instelling van de lokale politie, 
bestuurlijke aspecten 
Gelet op het KB van 28 april 2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie Vlaams-Brabant 
in politiezones 
Overwegende dat in artikel 1 van het KB van 28 april 2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, Londerzeel en 
Meise gedefinieerd worden als politiezone 
Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het politiecollege 



Politieraadsbeslissing van 05.02.2002 houdende de vaststelling van de personeelsformatie van de lokale politie 
van de politiezone K-L-M 
Gelet op de goedkeuring van de wijziging van de personeelsformatie van het operationeel en administratief en 
logistiek personeel voor de politiezone K-L-M door de provinciegouverneur op 20.12.2019 
Politieraadsbeslissing van 28.02.2019 houdende de delegatie van de bevoegdheid vacantverklaring mobiliteit 
en benoeming personeelsleden 
Overwegende dat volgende betrekking vacant is verklaard overeenkomstig de regeling inzake mobiliteit 
bedoeld in deel VI, titel II, hoofdstuk II, RPPol: 

één betrekking van inspecteur van politie toezicht- en interventieteam is vacant verklaard in het raam van 
mobiliteitscyclus 2022-03, referentiecode 470 

Overwegende dat de betrekking niet ingevuld kon worden 

Feiten, context en argumentatie 

Gelet op het aankomende vertrek van personeelsleden in onze politiezone: 2 personeelsleden van de dienst 
recherche die vanaf 2024 in NAVAP gaan, 1 INP toezicht- en interventiedienst die naar alle waarschijnlijkheid 
onze politiezone zal verlaten doordat hij verhuist en het niet langer opportuun zal zijn om dagelijks de lange 
afstand woon-werk af te leggen. 
Gelet op de voorwaarden opgelegd op vrijdag 21 oktober 2022 door het politiecollege: 

• de aanwerving mag geen extra personeelskosten genereren (het moet een nul-operatie zijn) 

• wanneer we 1 INP toezicht- interventiedienst open stellen en er is geen INP toezicht- en 
interventiedienst die onze politiezone verlaat, zal slechts 1 INP bij recherche vervangen worden. 

Gelet op de goedkeuring van deze openstelling van 1 functie INP toezicht- en interventiedienst voor laureaten 
door het politiecollege in zitting van 4 november 2022. 

Financiële impact 

De aanwerving heeft nog geen financiële impact op 2023, aangezien gekozen kandidaat pas als INP bij onze PZ 
moet betaald worden na einde van de opleiding. Dit zal ten vroegste 1.12.2023 zijn. Indien er geen uitstroom is 
in 2023 van INP Interventie, zal de vervanging van 1 INP die in NAVAP gaat, uitgesteld worden. Deze 
aanwerving gebeurt dus binnen een 'gesloten portefeuille'.   

Advies ADV/2022/098 van Ann Steenackers van 28 november 2022:Gunstig 

BESLUIT 

De politieraad neemt kennis van de vacantverklaring van één betrekking INP toezicht- en interventieteam voor 
de laureaten in het kader van de nieuwe selectieprocedure, binnen de vooropgestelde voorwaarden dat er 
geen meerkost is. 

4. Kennisgeving goedkeuring van begrotingswijziging 2-2022 Ter kennis genomen 

Feiten, context en argumentatie 

De provincie Vlaams-Brabant, afdeling Federale Overheid, dienst Algemene zaken, Politietoezicht heeft de 
begrotingswijziging 2-2022 goedgekeurd. 
 
Dit zal ter kennis gebracht worden aan de politieraad tijdens de volgende vergadering. 

BESLUIT 

De politieraad neemt kennis van de goedkeuring door de provinciegouverneur van de begrotingswijziging 2-
2022 van de politiezone K-L-M. 

5. Begrotingswijziging 3-2022 Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op twee 
niveaus; 
  



Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten; 
  
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones; 
  
Gelet op het koninklijk besluit van 20.12.2000 betreffende de berekeningswijze van het aantal stemmen 
waarover een burgemeester beschikt in het politiecollege; 
  
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
  
Gelet op de omzendbrief ZPZ 8 van 18.10.2000 houdende richtlijnen inzake de gemeentebegroting en –
boekhouding m.b.t. de politiehervorming; 
  
Gelet op de omzendbrief PLP 9 van 18.07.2001 houdende richtlijnen voor het opstellen van de beginbalans van 
de politiezones; 
  
Gelet op het koninklijk besluit van 05.09.2001 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de 
lokale politie; 
  
Gelet op de omzendbrieven PLP betreffende de onderrichtingen voor het opstellen van de politiebegroting ten 
behoeve van de politiezones; 
  

Feiten, context en argumentatie 

Naar aanleiding van een schrijven van de Minister van Binnenlandse Zaken, Annelies Verlinden, voeren wij nog 
een derde begrotingswijziging door. Dit schrijven kwam te laat om nog te verwerken in de 2de 
begrotingswijziging 2022, die werd goedgekeurd op de raad van oktober. In principe moet de laatste 
begrotingswijziging goedgekeurd worden voor 15.11 van het lopende jaar, maar gelet op de uitzonderlijke 
budgettaire omstandigheden, waarbij elke euro telt voor de gemeentebesturen en de impact die deze cijfers 
nog hebben op de opmaak van begroting 2023, menen wij dat het toch verantwoord, en eigenlijk noodzakelijk, 
is om deze, laattijdige, begrotingswijziging nog te doen.  
Doordat we dus wel laattijdig zijn, beperken we ons enkel tot deze noodzakelijke aanpassingen van de 
inkomsten en wijzigen we niets meer aan uitgavenzijde. 
Op basis van de brief van minister Verlinden en de bijgevoegde tabellen, kunnen wij vaststellen dat de federale 
basistoelage wordt verhoogd van 1.586700,11 euro naar 1.666.492,16 euro. Deze is opgebouwd uit 1) de 
federale basisdotatie die overeenstemt met de toepassing op de KUL-norm eigen aan elke politiezone en de 
afzwakking van het effect van die toepassing  door het solidariteitsmechanisme, 2) het geleidelijk herstel van 
de solidariteit aan de politiezones die een positief saldo vertoonden in toepassing van de forfaitaire 
financiering gebaseerd op de KUL-norm en 3) de financiering van de toelage Brussel Hoofdstedelijk gewest.  
Er werd naar aanleiding van de huidige economische situatie, die zwaar weegt op de gemeenten en de 
meergemeentepolitiezones, beslist op de geactualiseerde inflatieparameters op het geraamde bedrag van de 
federale basisdotatie vroegtijdig toe te passen, namelijk de gezondheidsindex van september. De bedragen, in 
bijlage 2, worden medegedeeld, maar zullen worden vergeleken met de effectieve evolutie van de 
gezondheidsindex van december. Mogelijks zal er dus uiteindelijk nog een hoger bedrag worden toegekend. Dit 
wordt dan verwerkt bij de rekening 2022. 
De "federale sociale toelage I" wordt verhoogd van 375.959,31 euro naar 404.027,00 euro. 
Het VVF is van 469.000 naar €469.415,75 gegaan dus een verhoging van €415,75. 
 De "bijkomende federale dotatie" alsook de "federale dotatie uitrusting handhaving openbare orde"  en het 
verkeersveiligheidsfonds zijn ongewijzigd. 
Voor het begrotingsjaar 2022 hebben wij recht op een "federale dotatie m.b.t. de uitvoering van de wet 
"Salduz" voor een bedrag van 4.669,35 euro en in het kader van het sectoraal akkoord" voor een bedrag 
van 13.634,83 euro. Deze zijn niet opgenomen geweest in het budget daar dit geen vast wederkerende 
dotaties zijn. 
Het totaal van de extra ontvangsten is 144.579,67 euro. 



Hierdoor moeten we minder uit het reservefonds nemen en is er momenteel 571.773,61 euro in het 
reservefonds. 

Financiële impact 

Door deze recente cijfers nog op te nemen in onze begroting, kunnen we in 2022 meer geld in ons reservefonds 
laten en moeten we dus de gemeentelijke dotaties minder verhogen dan in de eerste ramingen. 

Advies ADV/2022/107 van Ann Steenackers van 28 november 2022:Gunstig 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

tussenkomst 

Mevr. A. Steenackers, bijzonder rekenplichtige, licht toe.  Deze begrotingswijziging is er gekomen door het zeer 
laattijdig schrijven van minister Verlinden.  Volgende toelages werden verhoogd: basistoelage, federale 
toelage, verkeersveiligheidsfonds, federale dotatie voor Salduz en er is tevens een dotatie van het sectoraal 
akkoord.   
Deze meerinkomsten worden verwerkt in 2022.  Ze worden volledig in het reservefonds gestoken dat volledig 
gebruikt wordt voor de begroting 2023.  In principe is deze begrotingswijziging te laat geagendeerd, maar er 
werd contact opgenomen met de toezichthoudende overheid: zij begrijpen dit en zullen rekening houden met 
het feit dat het schrijven van de federale overheid zeer laat werd rondgestuurd.   
De uitgaven werden niet aangepast. 
Er zijn geen vragen. 

BESLUIT 

  
Artikel 1 -       De begrotingswijziging 3-2022 gewone wordt goedgekeurd (zie de tabellen in bijlage). 
  
Artikel 2 -       Een afschrift van deze beslissing wordt in één exemplaar aan de provinciegouverneur 
overgemaakt.  

6. Begroting 2023 Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op twee 
niveaus;  
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten;  
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones;  
Gelet op het koninklijk besluit van 20.12.2000 betreffende de berekeningswijze van het aantal stemmen 
waarover een burgemeester beschikt in het politiecollege;  
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone;  
Gelet op de omzendbrief ZPZ 8 van 18.10.2000 houdende richtlijnen inzake de gemeentebegroting en –
boekhouding m.b.t. de politiehervorming;  
Gelet op de omzendbrief PLP 9 van 18.07.2001 houdende richtlijnen voor het opstellen van de beginbalans van 
de politiezones;  
Gelet op het koninklijk besluit van 05.09.2001 houdende het algemeen reglement op de boekhouding van de 
lokale politie;  
Gelet op de omzendbrieven PLP betreffende de onderrichtingen voor het opstellen van de politiebegroting ten 
behoeve van de politiezones;  
Overwegende dat dit voorstel van begroting werd besproken op het financieel overleg met vertegenwoordigers 
van de 3 gemeenten;  
Gelet op de goedkeuring van de begroting 2023 door de begrotingscommissie van 18.11.2022; 
Gelet op de goedkeuring van de begroting 2023 door het politiecollege op 25.11.2022; 



Advies ADV/2022/106 van Ann Steenackers van 28 november 2022:Gunstig 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

tussenkomst 

De bijzonder rekenplichtige, mevr. A. Steenackers, licht de details toe.  Er is reeds overleg geweest binnen het 
politiecollege en er is een begrotingsoverleg met de gemeentebesturen georganiseerd.  De grote lijnen worden 
toegelicht.  Mevr. A. Steenackers verduidelijkt dat er geen besparing van 14 vacatures is omdat deze nog nooit 
begroot geweest zijn.  Het recupereren van overuren is tot nu toe altijd gelukt, maar de impact van het 
uitbetalen ervan kan niet berekend worden.  In 2023 zal dit wel van zeer dichtbij opgevolgd worden. 
Raadslid H. Devleeschouwer vraagt naar de basis die bepaalt dat de stijging 10% zal bedragen. 
Mevr. A. Van den Bergh antwoordt dat dit op basis van de gezondheidsindex bepaald is. 
Raadslid P. Aerts merkt op dat er extra fietsen voor de wijkwerking worden voorzien.  Hij vraagt wie hiermee 
zal rijden. 
Het politiecollege laat weten dat de elektrische fietsen die reeds aangekocht zijn wel degelijk gebruikt 
worden.  De korpschef vult aan dat het aanstekelijk werkt.  Ook het biketeam is operationeel en krijgt vele 
positieve reacties. 

BESLUIT 

 Artikel 1 -       De begroting 2023, gewone en buitengewone dienst, wordt goedgekeurd (zie de tabellen in 
bijlage).  
Artikel 2 -       Een afschrift van deze beslissing wordt in één exemplaar aan de provinciegouverneur 
overgemaakt. 

7. Onderhoudscontract op de flitsapparatuur Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op twee 
niveaus; 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten; 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones; 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het politiecollege; 
Gelet op de wet d.d. 24.12.1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor aanneming 
van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 08.01.1996 betreffende de overheidsopdrachten voor aanneming van 
werken, leveringen en diensten en de concessies voor openbare werken; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 26.09.1996 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken; 

Feiten, context en argumentatie 

De leverancier van onze flitsapparatuur, Securoad, bezorgde ons de voorwaarden en een offerte voor het 
aangaan van een onderhoudscontract op onze apparatuur omdat de garantietermijn op 11 februari 2023 ten 
einde komt. 
Om deze apparatuur in optimale toestand te houden en in de periodieke onderhouds- en ijkingsbeurten te 
voorzien is het aangewezen om dit onderhoudscontract af te sluiten. 
Op deze manier blijven we ook ondersteuning krijgen bij eventuele andere problemen zoals software updates 
en dergelijke. 
De jaarlijkse kostprijs bedraagt € 4.029,30 incl. BTW, deze is jaarlijks indexeerbaar. 
Omdat dit een jaarlijks weerkerende uitgave is wordt deze beslissing ook aan de politieraad voorgelegd. 
  



Financiële impact 

De jaarlijkse kostprijs bedraagt € 4.029,30 incl. BTW, deze is jaarlijks indexeerbaar. 
De nodige middelen zullen jaarlijks worden voorzien in de begroting onder artikelnummer 330/124-12 huur- en 
onderhoudskosten technische benodigdheden. Voor 2023 is dit al opgenomen in de begroting. 

Gunstig visum VSM/2022/051 van Ann Steenackers van 27-11-2022 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

BESLUIT 

De politieraad gaat akkoord met de offerte van de firma Securoad, Nijverheidslaan 31, 8540 Deerlijk, voor het 
onderhoudscontract aan de flitsapparatuur. 

8. Mandaat voor deelname, wijze van gunnen en raming voor de 
samenaankoop verzekeringen 

Goedgekeurd 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op twee 
niveaus; 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten; 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones; 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het politiecollege; 
Gelet op de wet d.d. 24.12.1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten voor aanneming 
van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 08.01.1996 betreffende de overheidsopdrachten voor aanneming van 
werken, leveringen en diensten en de concessies voor openbare werken; 
Gelet op het koninklijk besluit d.d. 26.09.1996 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken; 
Overwegende dat de huidige verzekeringscontracten eind 2019 aflopen en we in de loop van 2019 verplicht zijn 
om opnieuw de markt te consulteren inzake onze verzekeringen;   
Overwegende dat verzekeringscontracten geen makkelijk te onderhandelen materie zijn als kleine speler op de 
markt en we binnen de provincie Vlaams-Brabant de krachten als politiezones willen bundelen om aldoende 
sterker te staan;  
Overwegende dat we als politiezones van Vlaams-Brabant maximaal willen gebruikmaken van een 
schaalvoordeel in deze materie en er mogelijk een (gunstig) neerwaarts effect op de prijs te verwachten valt;  
Overwegende dat de politiezone Zennevallei wil optreden als aankoopcentrale inzake een samenaankoop voor 
verzekeringen voor alle politiezones binnen Vlaams-Brabant die willen aansluiten bij dit initiatief;   
 Overwegende dat in het lastenboek volgende percelen worden voorzien: arbeidsongevallen, aansprakelijkheid, 
patrimonium (brand en alle risico), vloot (wagenpark en omnium-dienstverplaatsingen);  
Overwegende dat de volledige procedure zal geleid worden door de politiezone Zennevallei en er zal gebruik 
gemaakt worden van een open 1-fasige procedure met Europese publicatie;  
Overwegende dat in de polissen verschillende aanvangsdata zullen voorzien worden en we als politiezone K-L-
M zullen kunnen instappen op datum van 1/1/2024 (op het moment dat onze huidig lopende contracten 
afgelopen zijn);  

Feiten, context en argumentatie 

In 2019 werd een samen aankoop voor de verzekeringen opgestart met 17 politiezones van de provincie 
Vlaams-Brabant met start op 1/1/2020 met een looptijd van 48 maanden. 
Omdat de looptijd eind 2023 vervalt moet er opnieuw een samen aankoop georganiseerd worden. 
Deze zal op gelijkaardige wijze als in 2019 gebeuren. 



Financiële impact 

Voor onze politiezone wensen we deel te nemen aan alle percelen, namelijk: 
De bedragen zijn ramingen voor de totale looptijd van 4 jaar inclusief btw. 
  

Post Raming 

Arbeidsongevallen € 260.000 

Patrimonium Brand € 23.000 

Patrimonium Alle risico’s € 24.000 

Globale Vloot polis € 160.000 

Omnium dienstverplaatsing € 3.000 

Zaakschade € 20.000 

TOTAAL € 490.000 

Gunstig visum VSM/2022/052 van Ann Steenackers van 28-11-2022 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

BESLUIT 

Artikel 1: Aan de politiezone Zennevallei een mandaat te geven om op te treden als aankoopcentrale voor de 
politiezone K-L-M voor wat betreft een overheidsopdracht voor risicoverzekeringen: arbeidsongevallen, 
aansprakelijkheid, patrimonium (brand en alle risico), vloot (wagenpark en omnium-dienstverplaatsingen).  
Artikel 2: Het mandaat bedoeld in artikel 1 houdt het verlenen van een delegatie in aan politiezone Zennevallei 
om op te treden als aankoopcentrale zoals bedoeld in artikel 2, 6° van de wet van 17 juni 2016,  en om in dit 
kader alle handelingen te stellen vóór, tijdens en na de procedure die de politiezone K-L-M in staat moet stellen 
om deze opdracht tot een goed einde te brengen.  
Artikel 3: De politiezone Zennevallei zal gebruikmaken van een open offerteaanvraag, met de prijs als enige 
gunningscriterium.  
Artikel 4: Het lastenboek inzake deze overheidsopdracht voor verzekeringscontracten zal ten informatieve titel 
voorgelegd worden alvorens dit wordt verstuurd.   

9. Buitengewone algemene jaarvergadering TMVS dv - 13 december 2022 Ter kennis genomen 

Juridische gronden 

Gelet op de wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst, gestructureerd op 
twee niveaus, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 11 en 33, betreffende de bevoegdheden van het 
politiecollege; 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, bestuurlijke 
aspecten; 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de provincie 
Vlaams-Brabant in politiezones; 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
Overwegende dat in een meergemeentenzone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het politiecollege; 
Gelet op het feit dat Politiezone K-L-M aangesloten is bij TMVS dv; 
Gelet op de beslissing van de politieraad d.d. 24 oktober 2019 waarin dhr. Luc Pauwels wordt aangesteld als lid 
van de algemene vergadering van TMVS dv; 
Gelet op de statuten van TMVS dv; 
Gelet op de oproepingsbrief voor de buitengewone algemene jaarvergadering van TMVS dv op 13 december 
2022, waarin de agenda werd meegedeeld; 
Gelet op de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur; 

Feiten, context en argumentatie 

Omdat de volgende vergadering van de politieraad georganiseerd wordt op 15 december 2022 en dat deze 
vergadering gepland is na de bijzondere algemene vergadering TMVS dv heeft het politiecollege de agenda 



goedgekeurd in zitting van 4 november 2022 en zal dit agendapunt ter kennisneming voorgelegd worden aan 
de politieraad. 

BESLUIT 

De politieraad neemt kennis van de beslissing van het politiecollege rond de goedkeuring van alle punten op de 
agenda van de buitengewone algemene vergadering TMVS dv van 13 december 2022 en de daarbij behorende 
documentatie nodig voor het onderzoek van de agendapunten: 

1. Toetreding van deelnemers 
2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge toetredingen 
3. Evaluatie 2022, te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 2023 (cfr. artikel 432 DLB) 
4. Begroting 2023 (cfr. artikel 432 DLB) 
5. Actualisering presentievergoeding 
6. Statutaire benoemingen 
7. Varia 

Ook neemt het kennis van het feit dat het politiecollege de aangeduide 
vertegenwoordiger(s)/plaatsvervangend vertegenwoordiger opdraagt om namens het bestuur alle akten en 
bescheiden met betrekking tot de buitengewone algemene vergadering van TMVS dv vastgesteld op 13 
december 2022, te onderschrijven en zijn stemgedrag af te stemmen op het in de beslissing van het 
politiecollege van heden bepaalde standpunten met betrekking tot de agendapunten van voormelde algemene 
vergadering. 

10. Politieassociatie NORA - subovereenkomst permanentie OBP Goedgekeurd 

Feiten, context en argumentatie 

De voorzitter vraagt of dit agendapunt bij hoogdringendheid kan besproken worden vermits de 
subovereenkomst start op vrijdag 6 januari 2023.  Alle aanwezigen gaan akkoord. 
De politiezone K-L-M en de politiezone Grimbergen zullen vanaf vrijdag 6 januari 2023 de gemeenschappelijke 
permanenties OBP (officier van bestuurlijke politie) organiseren.  
Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

tussenkomst 

Bij de start van de vergadering werd aan de raadsleden gevraagd of ze akkoord gingen met het bespreken van 
dit agendapunt bij hoogdringendheid.  De aanwezigen gingen met algemeenheid van stemmen akkoord. 
De voorzitter licht het agendapunt toe en verduidelijkt dat het PZ Grimbergen was dat hier vragende partij was. 
De korpschef vult aan dat het aantal beurten OBP evenredig verdeeld wordt tussen de twee politiezones, maar 
omdat PZ K-L-M meer officieren in het korps heeft, moet het minder wachten doen dan nu het geval is.  De 
uitgevoerde uren zullen geregistreerd worden en aan het einde van elk jaar zal alles verrekend worden o.b.v. 
het gemiddelde uurloon van een officier.  Dit is het solidariteitsmechanisme o.b.v. een protocol met financiële 
afspraken.  Er wordt gestart op vrijdag 6 januari 2023, tweemaandelijks wordt een evaluatie voorzien naar het 
politiecollege. 
Raadslid S. Becq vraagt of er ruimte is voor deze samenwerking. 
De korpschef verduidelijkt dat de PZ K-L-M ook wint bij deze samenwerking: minder wachten verdelen, maar 
het gebied is wel groter. 
De voorzitter stelt dat dit misschien nutteloos is in het licht van de evaluatie van de politieassociatie NORA die 
eraan komt in 2023. 
De korpschef meldt dat de basis van deze subovereenkomst de raamovereenkomst van PA NORA is.  Er kunnen 
steeds subovereenkomsten tussen verschillende politiezones opgesteld worden, niet noodzakelijk met alle zes. 
Raadslid R. Boudewyns polst naar het aantal tussenkomsten, zijn deze gelijklopend?  De korpschef meldt dat er 
weinig verschil is, maar het aantal en type interventies dagelijks fluctueert. 
Raadslid P. Aerts vraagt of PZ Grimbergen meer industrie heeft dan PZ K-L-M. 
De korpschef geeft mee dat er vooral risico's zij in Strombeek-Bever, al zou dit alles meevallen volgens de 
dagverslagen.  
De voorzitter meldt dat er wel meer verstedelijkingsproblematieken zijn. 
  



BESLUIT 

De politieraad gaat akkoord met deze subovereenkomst. 

BESLOTEN 

VARIA 

11. Varia Ter kennis genomen 

tussenkomst 

Raadslid K. Métens had volgende schriftelijke vraag gesteld aan het politiecollege: De fietszone in Meise 
centrum zou nog in 2022 uitgevoerd worden.  Plant de politie sensibilisatie en vervolgens boetes voor het niet 
respecteren van alle fietsstraten?De korpschef antwoordt dat de fietszone zo snel als mogelijk in 2023 zal 
ingevoerd worden.  Er zal, in samenwerking met het gemeentebestuur, gezorgd worden voor een 
sensibiliseringscampagne.  De communicatie naar de bevolking volgt.  Burgemeester G. Van den Brande vult 
aan dat dezelfde manier van werken zal gehandhaafd worden zoals er met de blauwe zone gebeurd is. 
Raadslid K. Métens merkt op dat daar het aspect veiligheid minder groot was. 
Burgemeester G. Van den Brande meldt dat, omdat hier de veiligheid wel degelijk belangrijk is, er goed zal 
gecommuniceerd worden. 
Raadslid P. Aerts vraagt of er geen opleiding voorzien kan worden voor iedereen, als het gaat om de 
verkeerscode en de aanpassingen en vernieuwingen ervan (fietsstraat, fietssuggestiestrook, ...). 
Raadslid K. Métens wenst te weten of dit alles reeds opgenomen is/wordt in de opleiding voor het halen van 
het rijbewijs.  Dit wordt bevestigd door de korpschef en burgemeester R. Huysmans. 
Raadslid G. Verhulst meldt dat zij veel opmerkingen krijgt over loslopende honden die mensen aanvallen.  Zij 
vraagt of er hondenrassen zijn die verboden zijn binnen de politiezone. 
De korpschef antwoordt dat er geen verbod op rassen is.  Toch is er een wettelijke basis en zijn de oproepen 
voor de dienst interventie. 
Burgemeester H. Van den Brande vraagt of er PV kan opgemaakt worden voor zulke feiten. 
De korpschef deelt mee dat er een GAS-PV kan opgesteld worden wanneer het feit effectief wordt vastgesteld. 
Raadslid P. Aerts meldt dat er in Wolvertem-centrum (zone 30) bij het starten en eindigen van de school veel 
mensen zijn die hun hond zonder leiband uitlaten.   
Raadslid S. Becq stelt voor een informatiecampagne op te starten rond het aan de leiband houden van de 
hond. 
Burgemeester H. Van den Brande vervolledigt dat de gemeenschapswachten de opdracht gekregen hebben om 
de mensen aan te spreken wanneer zij dit zien. 
Raadslid D. Tierens wenst te weten welke afspraken er binnen de PZ K-L-M gemaakt zijn rond het één maand 
lang niet beboeten van overtredingen. 
De korpschef bericht dat hij een interne richtlijn heeft opgesteld om duidelijk te maken dat, wat hem betreft, 
wanneer het gaat om verkeersveiligheid en mensenlevens er hier geen sprake kan zijn van geen boetes op te 
stellen.  Verkeersveiligheid is trouwens een prioriteit van ons zonaal veiligheidsplan! 
Raadslid S. Becq geeft mee dat de situatie aan de Sinte Maartenschool chaotisch zou zijn: op de Nieuwelaan 
wordt er niet geparkeerd zoals het hoort.  Zij wenst dat de situatie veiliger wordt voor de kinderen en vraagt 
feedback aan de scholen te geven rond de genomen maatregelen. 
De korpschef meldt dat dit nu een GAS-boete is. 
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